
       

 

 

  
 

        
     

 

 
Aan het College 
 
Gelet op berichtgeving in de telegraaf van vandaag maakt HBB  zich ernstig zorgen. Wij zien 
dat dit bericht gaat over de vervoersregio Amsterdam. Maar wij gaan ervan uit dat een 
dergelijk besluit onze regio ook zal treffen. Goed openbaar vervoer is voor onze grijze en 
jeugdige inwoners van onze gemeente essentieel. Graag horen wij van het College; 
 

1. Wat is de stand van zaken van de conceptdienstregeling? 
2. Wat is de planning van het proces hiervan en wanneer komt er een openbaar 

concept? 
3. Dreigt er een verslechtering voor Heemstede? 
4. Wat doet het college om een mogelijke verslechtering te voorkomen 
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